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 ישיבת מועצה מן המניין  תמלול

 29.11.2023,  דתשפ"ט"ז בכסלו , ביעירמיום  
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 )בזום(   חבר מועצה  -   מר ארז ברט 

 צה חבר מוע  -  מר רחמים שלום 

 חבר מועצה  -  מר גולדמן חיים 

 חברת מועצה  - גב' ויינטראוב רונית 

 חבר מועצה  -  מר ניר קריסטל 

 חבר מועצה  -  מר רייזמן מיכאל 

 חברת מועצה  -  גב' ארז סגן איילת 

 חבר מועצה    -  מר אלוש אלי 

 חבר מועצה  -   מר עמית צור 

 חברת מועצה  -  גב' מירב מאיר 
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  מוזמנים: 

 מנכ"ל העירייה  - מר אריאל הילדסהיימר 

 גזבר העירייה  -  מר יוסי מזרחי 

 היועצת המשפטית לעירייה    -  עו"ד תהילה סובל 

 מהנדס העיר  -  מר חיים מלמן 

 מי רעננה  תאגיד    דירקטוריון יו"ר   -  מר אריה מאור  
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 חסרים: 

 חברת מועצה  -  ' מיכל ברם גב 

 

 
   על סדר היום:

 ל". היערכות עירונית במלחמת "חרבות ברז –  סקירה ודיווח ראש העיר .1

 הצעות לסדר.  .2

התשפ"ד   .3 שעה(  )הוראת  רחובות(  )שימור  לרעננה  עזר  חוק  מתן    –  2023  –אישור  ע"י  לעסקים  סיוע 

 פטור מאגרת העמדת כיסאות ושולחנות לצרכי בית קפה. 

 רות חיונית של העירייה עם חברת החשמל בנוגע לחכירה במקרקעין, המיועדים למבנה אישור התקש .4

 188, בהתאם לסעיף  13חלק מחלקה    6584ובגוש    98חלק מחלקה    6584טרנספורמציה בגוש  חדרי  

 .  לפקודות העיריות

 . 2022 –המשך פעולה לפי חוק עזר לרעננה )פינוי פסולת( התשפ"ב אישור  .5

, על רקע קושי בגיוס כח אדם כמפורט 70מעל גיל  של תומכי הוראה    אישור קליטה והארכת שירות .6

 . 4/2014בחומר המצ"ב ובהתאם לחוזר מנכ"ל משרד הפנים  
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 היערכות עירונית במלחמת "חרבות ברזל".  –סקירה ודיווח ראש העיר   .1

 

המניין  מר חיים ברוידא:  מן  העיר  מועצת  ישיבת  את  פותח  אני  לכולם.  טוב  ערב  טוב, 

 . אני אפתח קודם בסקירה. 29/11/2023

 

 כ"ט בנובמבר.   מר חגי בורשטיין: 

 

 כן, אתה צודק.   ים ברוידא: מר חי

 

 אפשר גם לציין את היום הזה.  מר חגי בורשטיין: 

 

אתה צודק כן. היום זה כ"ט בנובמבר. אני גם העליתי פוסט בעניין הזה. זה   מר חיים ברוידא: 

באמת החלטה היסטורית של עצרת האומות המאוחדות, ולצערי הרב עוד עדיין יש בעולם הזה וגם 

אן. ואנחנו בימים אלה נאלצים גם  ים שלא השלימו עם הריבונות שלנו ועם קיומנו כבאזור שלנו, אנש

ז  שנים  76 על  להילחם  ואירועי אוקטובר האחרונים רק מעידים, שעדיין לא אחרי  כותנו הבסיסית. 

אנחנו כבר כחודש וחצי בתוך הגענו פה לנחלה. אבל בסופו של דבר אין לי שום ספק שאנחנו ננצח.  

על   הקרקעי  המלחמה,  התמרון  של  שמסתמן  לחידוש  האש  הפסקת  שבין  גבוליים  ימים  שאלו  אף 

בעזה, אז כנראה שלפנינו עוד מערכה ארוכה. לצערי בשבועות האחרונים אנחנו פגשנו כאן את השכול  

ש בכל חלקי החברה הישראלית, וגם אצלנו פה ברעננה. מצאנו את עצמנו ואת האובדן, זה היה מורג

ול. ובשם כל תושבות ותושבי העיר  במציאות כאובה של הלוויות, ניחומי אבלים, צער כבד, אובדן גד

להביע   מבקש  לפצועים. השאני  שלמה  רפואה  נאחל  יקיריהם,  את  ששכלו  המשפחות  בצער  תתפות 

וכמו כל עם ישראל גם אנחנו מייחלים מתפללים לשובם של הנעדרים והחטופים. עכשיו שמענו טענה  
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 ינג'ים ואימם שהם נרצחו. אז עוד יותר כאב גדול.  הג' 2שמשפחת ביבס, 

 

  -זו הודעה של החמאס, זה לא גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה פייק.  מר חיים גולדמן: 

 

 זה לא מאומת.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בשלב הזה פייק.   מר חיים גולדמן: 

 

 אני מאוד מקווה.   מר חיים ברוידא: 

 

 כנראה זה סתם שמועות ושזה לא. עכשיו אמרו בטלוויזיה ש : אנה פוזמנטירגב' 

 

  -הם כבר הודיעו פעם אחת על מישהי מר חיים גולדמן: 

 

 חנה קציר.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שהיא מתן בשבי, והיא הגיעה ברוך השם.   מר חיים גולדמן: 

 

עיר.  בכל מקרה אנחנו חייבים להמשיך ולפעול לשימור הרציפות התפקודית ב מר חיים ברוידא: 

העירוני.   בחיזוק החוסן  בימים אלה  מי שעוסקים  לכל  אני מודה  גם בקהילה.  לחיזוק  לפעול  ועלינו 

  אני רואה ומבקר בפעילויות ההתנדבותיות של תושבות ותושבי העיר, שעושים למען עם ישראל ולמען 

החברה הישראלית בכללותה. זה סוד כוחנו, זה נוטע בכולנו אופטימיות לגבי העתיד לבוא. והחברה 
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והפילוג בינינו. מטבע הדברים משאבים רבים מושקעים    הקיטובהישראלית הראתה שהיא שבעה מ

והעצמ בחיזוק  בכלל,  האחרונה  ובתקופה  אלה,  בתחום, בימים  השקענו  בעיר.  הביטחון  תחושת  ת 

צו   מגויסי  בסיס  על  הכוננות  כיתת  את  והרחבנו  אנחנו 8הקמנו  האזרחי.  המשמר  בסיס  ועל   ,

וזאת  ממשי רבים,  מתנדבים  בעזרת  הביטחון  צוותי  בתגבור  הקהילתית  הסיירת  של  בהפעלה  כים 

בהובלת אגף הביטחון שמה את הדגש על    בסיוע פיקוד העורף ומשטרת ישראל. ... ההפעלה האחודה  

ת בצירי  העיר  בשכונות  חינוך  במוסדות  והנוכחות  השמירה  בכניסות  תגבור  בנייה,  אתרי  נועה, 

ירונית שבה לפעול כמעט באופן מלא.  וביציאות מהעיר, ובמוקדי הפעילות השונים. מערכת החינוך הע

לם, תוך שנדרשנו להתחשב בצרכים  הרחבנו את הפעילות החינוכית תוך שמירה על רף התגוננות הו

וביכולות   אדם  כוח  במצוקת  החינוכיים,  הצוותים  של  כולל  הייחודיים  החינוך,  מוסדות  של  המיגון 

ים המוגנים בהתאם להנחיות פקע"ר, ובשיתוף עם הנהגת הורים, הנהלת בתי ספר. הרחבת המרחב

אנחנו ניגע בזה גם בהמשך. אני אציין כי בחרנו להפעיל את מערך הצהרונים היול"א ובתי התלמיד  

הכ יחסית.  מוקדם  בנסיבות בשלב  להורים  גמישות  מקסימום  לאפשר  המעוניינת  תפיסה  מתוך  ול 

והפעו הפרטיות  למסגרות  ופתרונות  מענים  סיפקנו  גם  אנחנו  מתקנים שנוצרו.  בסיס  על  טונים 

ציבוריים ומקלטים  מעירוניים  למעלה  משולבים  ברעננה  החינוך  במוסדות  מקרב   200-.  ילדים 

חינוך   קריית  של  הקמה  בהליך  אנו  החינוך  משרד  ובאמצעות  ומהצפון.  מהדרום  המפונים  משפחות 

ל סמוך  האורבני  הפארק  מאזור  הזאתי  חדשה  שהמערכה  בהערכה  ובהנחה  בידיעה  זאת  פרימה. 

עם  סיוע  המתארחות.  למשפחות  ועזרה  ליווי  של  מעטפת  גיבשנו  בנוסף  משנה.  פחות  לא  תימשך 

קהילת במרכזים  השתלבות  ופסיכולוגיים.  סוציאליים  ומיצוי  עובדים  ונוער,  פנאי  ובפעילויות  יים 

ם  זכויות ועוד. אנחנו ממשיכים בפעילויות תרבות, ספורט, הפוגה ופנאי לכל האוכלוסיות, מקטנטני

העירוניים השונים. יש לכך חשיבות רבה בימים    ועד גמלאים. הן במרכזים הקהילתיים והן במתקנים 

כאלה, וזה מאפשר לכל שכבות הגיל הנותנות בכך חלק, רגעים קטנים של נחת. לאורך כל השבועות  

במיזמי   ממשיך  שלנו,  הנפלא  הנוער  תנועות  האחרונים  בחסות  גם  וסיוע,  עזרה  התנדבות,  פעילות 

הנוער וגם במעטפת העירונית. מטה המתנדבים שלנו ועובדי העירייה ביצעו אלפי שיחות טלפון. פנינו  

צרכי ואפיון  לטובת איתור  רלוונטיות  וסיוע בקשת רחבה לאוכלוסיות  עזרה  להם  ם. אנחנו מציעים 
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והיה    ועד הציבור המבוגר, שיכול   8של תחומים, החל בעבור משפחות שאחד מבני הבית מגויס בצו  

ועד סיוע בטיול עם הכלב או ארוחה חמה. נתנו גם   וןזקוק לסיוע, כגון הבאת תרופות או מצרכי מז

עם צרכים מיוחדים, וקשר טלפוני עם דגש על ביקורים במשפחות רווחה ומתן תשומת לב למשפחות  

במעטפת למשפחות הנפגעים בליווי סיוע ועזרה סוציאלית  שורדי שואה. אנו מקדישים זמן למשאבים 

בפעילות  יפה, שממשיך  ברחוב אליעזר  העירוני  ותמיכה. פתחנו בתחילת המערכה את מרכז החוסן 

ופסיכולוג עובדים סוציאליים  ועובדות העירייה  אינטנסיבית באמצעות  ועובדי  ותומך בתושבים  יים, 

עיר, כולל העסקים הקטנים בובארגוני החירום. בסדרה של החלטות יוזמה ופרויקטים, פעלנו לחיזוק 

  החלטות אופרטיביות שיסייעו להם לצלוח את הימים המאתגרים הללו. יצאנו בקמפיין רחב לעידוד 

+ עלייה 6-צריכה ותוצרת מקומית. אגב אנחנו העיר היחידה שבה על פי מה שפורסם בגלובס, אנחנו ב

העי רבים שצרכו בשימוש בכרטיסי אשראי, אנחנו  ותושבים  רבות  הודות למשפחות  וזה  ר היחידה. 

אנחנו  שנדרש.  מי  לכל  וגם  למפונים  וגם  לחיילים  גם  אלא  בשבילם,  רק  לא  מוצרים  כאן  ורכשו 

סדרה   לאותה  מקצועיים  ותכנים  הרצאות  גם  מוגנים  מציעים  מרחבים  להנגשת  פעלנו  שדיברנו, 

בתיאום עם פיקוד העורף לאורך רחוב אחוזה להגברת תחושת הביטחון. אנחנו ממשיכים לתת דגש 

הל מאז  והשפות.  המדיות  הרשתות  בכל  במתכונת המ  7/10/23-הסברה  פועל  שלנו  העירוני  וקד 

של   לכל  24/7מתוגברת  להודות  מבקש  אני  ולסיום,  ותושבת.  תושב  לכל  קשבת  ואוזן  מענה  לתת   ,

וההתנדבות. תודה לתושבי העיר שפתחו תושבות ותושבי העיר רעננה על הסולידריות ועל רוח הנתינה 

ותודה   לנבחרי הציבור על ההירתמות,  טוב. תודה  לעשות  לסייע  ומרצם  והקדישו מזמנם  ביתם  את 

ביטחון, למכלולי החירום שעשו גדולה מעומק ליבי בעיקר לעובדות ולעובדי עיריית רעננה. לצוותי ה

ועודם עושים סביב השעון למען העיר ותושביה. אנחנו נמשיך כך וכולנו תקווה כי נדע ימים טובים  

, שהוא מפקד במילואים ואנחנו מאחלים לו  ובשורות טובות. ונמצא איתנו גם כן בזום ארז ברט  יותר

 שיחזור, ושלום שלום ארז, רואים אותך פה.  
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 ת לסדר. הצעו .2

 

  הצעה לסדר של גלי שחר בנושא מטרדי ריח וביוב בעיר רעננה.  *

 

מחברת   ידא: מר חיים ברו אבקש  אני  היום.  סדר  שעל  הראשון  לנושא  בבקשה  נעבור  ואנחנו 

 המועצה גלי שחר להציג את ההצעה לסדר שהוגשה, בנושא מטרדי ריח ביוב בעיר רעננה, בבקשה.  

 

בעצם אי מייל שקיבלנו מאחד התושבים בנושא מטרדי ריח ההצעה לסדר זה    גב' שחר גלי:

האי אליהם,  נעשית  זו  פנייה  שפכים.  לטיהור  חברי-מהמכון  לכל  נשלח  הזה  לאחר    מייל  המועצה, 

ר בעיריית  מתקבלות  ארוכה  תקופה  בגין  שבמשך  מהח"מ,  לרבות  תושבים,  של  תלונות  מאות  עננה 

מה זמן למשך מספר ימים, בעיקר בשעות תופעה מתמשכת של ריחות ביוב גולמי המופיעים אחת לכ

הסמוכים לה, ולמרבה הצער אינן זוכות לטיפול הנדרש לשם ים הערב, ברחבי שכונת נווה זמר והאזור

. הסתכלתי  2016תלונות של תושבי העיר משנת    700-מיגורם. הוא צירף גם קובץ אקסל עם למעלה מ

תלונות בנושא הזה. מטרדי ריח אלו נישאים ברוחות    500מעל  ספציפית בקדנציה האחרונה, יש שם  

מורגשים,   הם  בהם  באזורים  והמבקשים  התושבים  של  חייהם  באיכות  ממשי  באופן  והם  ופוגעים 

לעי אשר  נעימים  ולא  חריפים  בריחות  נפש  מאופיינים  ועוגמת  גועל  תחושת  לבחילות,  גורמים  תים 

התושבים   לבתי  חודרים  אף  הביוב  ריחות  מסוימים  במקרים  אותם  רבה.  שמאלץ  באופן  עצמם, 

ם גם חשש לכך שמקורם של ריחות הביוב  להסתגר בבתיהם ולהימנע מלפתוח חלונות ומרפסות. קיי

הציבור.   לבריאות  ומסוכנים  מהשפכים,  שנפלטים  רעילים  פורסמה  בגזים  אף  הנ"ל  התלונות  בגין 

יותר    13/11/2022ביום   לפני  פורסמה  שהכתבה  בכך  די  כי  יצוין  השרון.  צומת  בעיתון  בנושא  כתבה 

ורמים הרלוונטיים. לאור האמור, ועל רקע  משנה, כדי ללמוד שהעניין לא זכה לטיפול הנדרש מצד הג

הסביבה  פניות   להגנת  המשרד  רעננה,  עיריית  רעננה,  מי  תאגיד  אל  שבנדון  בעניין  הח"מ  של  רבות 
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בגופים אלה, בחודש יוני  שונים    "מ עם גורמיםרבות שיחות ופגישות רבות שקיים החורשות המים, ל

בעל    2023 והן  בכתב  הן  נוספים,  ולתושבים  לח"מ  לטיהור נמסר  מהמכון  אותר  הריח  מקור  כי  פה, 

אלא   טופלו.  לכאורה  במט"ש  שהמערכות  לאחר  קצר,  זמן  בתוך  להיעלם  צפוי  הוא  וכי  שפכים, 

ולהוות מורגשים  להיות  והמשיכו  פסקו  לא  הביוב  ריחות  הצער,  עבור    שלמרבה  ממשי  מטרד 

התושבים, כך שבמשך תקופה ארוכה תאגיד מי רעננה לא הצליח לטפל בשורש הבעיה בין אם מקורה 

ל שנמסר  כפי  מהמט"ש  אחרותאכן  עירוניות  ביוב  במערכות  מקורה  אם  ובין  כי  ח"מ,  חולק  שאין   ,

"א  נמצאות באחריותו הבלעדית של התאגיד ושעליהן הוא מופקד מכוח חוק תאגידי מים וביוב, תשס

ם לעשות ככול שדרוש,  . לעניין זה יובהר, כי גם לעירייה עצמה קיימת אחריות כלפי התושבי 2001  –

יהא מקורם אשר יהא. אחריות זו קבועה, בין היתר,  כדי למנוע את הישנותם של מטרדי ריח הביוב,  

סעיף    242סעיף  בהוראות   העיריות,  סעיף    14לפקודת  מפגעים,  למניעת  למניעת  2)  5לחוק  לחוק   )

מפגעים סביבתיים, והוראות דין נוספות, המאפשרות אף להטיל אחריות פלילית על רשות מקומית  

לבצע תפקידיה במיגור מפגעים סביבתיים, לרבות הטלת אחריות פלילית  נמצא כי חדלה מ  מקום שבו

כי    רלוונטיים ברשות הציבור. לאור האמור לעיל, הח"מ מבקש   על ראש רשות מקומית ונושאי משרה

המ  המועצה ותאגיד  רעננה  שעיריית  מנת  על  דין,  פי  על  סמכויותיה  את  בצעדים  תפעיל  ינקטו  ים 

ממשיים ומיידיים להפסקת המפגע הסביבתי, ולעשות ככול הדרוש כדי למנוע הישנותו, יהא מקורו  

צאת תקציב  אשר יהא, לרבות הצגה בפני חברי המועצה תכנית עבודה למיגור מטרדי ריח הביוב, הק

ככול שנדרש, לוחות זמנים לביצוע והאופן שבו מתכוונת עיריית רעננה לפקח על הנעשה. בכבוד רב  

 ובהערכה טל רובינוב עו"ד. 

 

ו גם המנכ"ל אוקיי, דבר ראשון נמצא איתנו פה יו"ר מי רעננה, ונמצא איתנ מר חיים ברוידא: 

   החדש, ואנחנו מאחלים לו הצלחה לרזיאל אחרק, שתהיה לך הצלחה.

 

החדש מר אריה מאור:  המנכ"ל  את  להציג  רוצה  אני  כל  קודם  ברשותכם  טוב,  רזיאל  ערב   ,

 אחרק. 
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 ערב טוב, בהצלחה.    מר אילן כהן:

 

ב מר אריה מאור:  לפני חודש אחד,  לעבוד בתאגיד  הו1/11/2023-שהתחיל  לפני שנה  .  נבחר  א 

ורבע, מסיבות טכניות לא עלה בידינו להביא אותו. ברוך השם יש לנו מנכ"ל. היה לנו במשך שנה וחצי 

הסיבה שיהיה בשעה טובה.  ממלאי מקום מנכ"ל, ואני מאחל לו פה בהזדמנות הזאת החגיגית הזאת  

להגיד   רוצה  שאני  עיריית    2השנייה  של  הפעילות  את  סקר  העיר  שראש  המלחמה  לגבי  זה  מילים, 

חנו נהיה מוכנים לכל תרחיש כדי שאנ  ה והעניין. תאגיד מי רעננה עשה את כל ההכנות הנדרשות,רעננ

חמה. עשינו את זה עם כל המומחים שרק אפשר. ואני  שעשוי או אמור או יכול לקרות במהלך המל

רעננה   לעיר  המים  אספקת  המים,  נושא  בכל  ומוכנים  ערוכים  שאנחנו  העיר  במועצת  פה  מודיע 

הת אנחנו  עליו  הנושא  שזה  הריחות,  לגבי  הביוב.  של  ולקיחת  בהיותו  שנה  כחצי  לפני  אנחנו  כנסנו. 

, ממלא  ממלא מקום מנכ"ל התאגיד, טיפלנו בעניין, נפגשנו עם עו"ד טל רובינוב. נפגשנו איתו, לא אני

כל אז אני יודע שהדברים התיישבו, הריחות התמעטו,  מקום מנכ"ל, נפגש איתו מספר פעמים. בסך ה 

. ואנחנו בגדול נעשה כל אשר לאל ידינו, כדי  טיפלנו, עשינו טיפול כזה או אחר, המנכ"ל יסקור את זה

 וממקומות אחרים. וכה לשים את המפגע הזה מהשכונה הסמ

 

  -האם אנחנו יודעים בוודאות אריה שזה באמת מגיע מה מר חיים ברוידא: 

 

   -רגע, אני רוצה שהמנכ"ל יענה על זה, כי אנחנו מר אריה מאור: 

 

 וגם מה המקור.    : גב' דרורה כהן

 

אבל  מר אריה מאור:  משלי,  טובות  יותר  קצת  תשובות  לו  שיהיה  בטוח  אני  עצמנו.  את  הכנו 

 .  אנחנו נשלים את מה שצריך. אז בבקשה רזיאל
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סגני מר רזיאל אחרק:  העיר,  ראש  רבה  תודה  יו"ר,  אריה  רבה  תודה  כל  קודם  בכירים, אז  ם, 

ב התפקיד  את  התחלתי  אני  רזיאל,  שמי  מאוד  נעים  ציבור.  ב1/11/2023-נבחרי  סיימתי  זה  לפני   .-

גן, הקמתי שם את  31/10/23 בעיריית רמת  לפני  אולי    יום  אני חדש  עירונית.  המינהלת להתחדשות 

גם   הייתי  השומרון,  אפק  המים  תאגיד  יו"ר  אפק,  עין  תאגיד  יו"ר  הייתי  אבל  ברעננה,  פה  בתפקיד 

י בשכונת נווה זמר. תראו, אני באמת  ממלא מקום מנכ"ל שם. עכשיו לעניין הריחות ששאלתם אות

בסך הכל חודש בקושי, בתוך זה יש לי עובדים שנמצאים במלחמה, שאלוהים ישמור על כולם. בתוך  

לי תזה   יש  זה  סוף השנה. בתוך  עד  לעשות  לי תקציב  כנית השקעות. אבל התפניתי קצת, קצת,  יש 

ני גם לא אשלוף מהמותן,  בשביל ללמוד קצת את הנושא. להגיד לכם שיש לי תשובות, אני אשקר. א 

, נפתור את זה, זה יקרה ככה, זה לא נכון. אבל  אני גם לא אספר סיפורים, ואני אגיד לכם: תשמעו, כן

בצורה   ייעשה  למט"ש,  רק  קשור  לא  וזה  הריחות,  בנושא  הטיפול  שכל  לכם,  להבטיח  יכול  כן  אני 

שבסוף לא יהיה ריח? אני לא יכול להבטיח   מבוקרת, שקופה לגמרי, עם יועצים ראויים. להבטיח לכם

לכם. המט"ש נמצא שם. אני יכול להבטיח לכם שכל מה שניתן על ידי איכות הסביבה לעשות. אם 

אנ בתחום  היועצים  עם  ישותף,  הסביבה  לאיכות  נעשההמשרד  גם  חנו  שם  שיש  לזכור  צריך  אבל   .

מתחקלאים.    תווךב לראות  שלהם.  העבודה  תכנית  את  לראות  צריך  גם  את  אני  שם  מפזרים  הם  י 

בשכונה,הקומ החיישנים  את  לשים  קורלציה.  לעשות  ואז  גם    פוסט,  יש  במט"ש.  חיישנים  לשים 

תחנות שאיבה, את כיווני הרוח למדוד שיש את התלונה, ולבדוק מהיכן זה מגיע. יש טרמינל אשפה  

בשכונה למקום אחד, זה  ענק בשכונת נווה זמר, ששמה זה הידראולי. כל נושא האשפה מתנקז לכם  

לא כמו בכל העיר. אז צריך לבדוק את זה, אני לא רוצה להגיד לכם כן אני אעשה וזה ייגמר, ונביא  

 האף ומריחים כל היום.  ה מישהו שהריח. עובדי התאגיד הם לא מסתובבים עם עוד פעם, ושז

 

 יש הוכחה מדעית או... שזה מגיע באמת מהמט"ש? אני שואל.  מר חיים ברוידא: 

 

,  100%-לך ב, מה שאני קראתי, אני לא יכול להגיד  אני לא יכול להגיד לך שזה רזיאל אחרק: מר 
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מגיע משם. אבל אני לא שולל את זה גם, כי עד שלא יהיה לי צוות,    100%בחודש הזה שקראתי שזה  

יש    אגב אתם יודעים שבהוד השרון יש שם מט"ש. והם סובלים מריחות מטורפים שם. בהוד השרון

 מט"ש שם. מט"ש זה לא דבר שהוא, זה כמו שדה תעופה. 

 

 כן שיש מט"ש יש ריחות רעים? זאת גזירת גורל, כשהי מר חיים גולדמן: 

 

בגובה קומה  רזיאל אחרק: מר  גובה. למשל  זה תלוי בקרבה, באיזה  בכיווני הרוח,  תלוי  תלוי, 

זירת גורל. יש תקציב צריך  קומות, שום דבר לא ג  4-ראשונה שנייה פחות מריחים. עכשיו עלו שמה ל

 שות. לראות מה ניתן לעשות, אנחנו נעשה את מה שניתן לע

 

זה בדיוק מה שאנחנו מבקשים, אנחנו מבקשים קודם כל גם ממי רעננה אבל   גב' שחר גלי:

יתכן שיש מאות של כמובן יש אחריות גם לעיריית רעננה, עם מפקח ולוודא שהדבר הזה מתבצע. לא  

תלונות שמגיעות למוקד במשך כמה שנים. ואנחנו צריכים לישיבת מועצה להצעה לסדר, כדי שהעניין  

 הזה יטופל. זה נשמע לי פשוט בלתי סביר.  

 

 אז בואו נזמין את החקלאים. נזמין את החקלאים לפה.  מר רזיאל אחרק: 

 

  -זה קיים מאז שהשכונה הוקמה מר חגי בורשטיין: 

 

 דורה?  יזו תכנית סיש א מר חיים גולדמן: 

 

  -אז זה מה שאנחנו מבקשים בהצעה לסדר. תכנית סדורה  גב' שחר גלי:

 

  -תשמע, העובדה שיש ריח רע מר חיים גולדמן: 
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 זו עובדה.  מר רזיאל אחרק: 

 

 נחנו לא יודעים מאיפה זה. שא מר חיים גולדמן: 

 

 נכון.  מר רזיאל אחרק: 

 

ת מהחקלאים, זה יכול להיות... ואני זה יכול להיות מהמט"ש, זה יכול להיו מר חיים גולדמן: 

 אגלה לך סוד, זה לא רק בשכונת נווה זמר, זה מגיע גם אלינו במרכז העיר.  

 

אז אני אגיד לך משהו, אני מסכים איתך. אבל אני יכול להגיד לך שהכול מגיע   יאל אחרק: מר רז

לקחתמר ספורדי,  ככה  התלונות  את  לקחתי  בדקתי,  מגיע.  שזה  צפונית,  שדיברת  וח  האקסל  את  י 

עליו. לקחתי את התלונות לפ נווה עליו, לקחתי את האקסל שדיברת  י רחובות. מתנקז ברובו סביב 

זמר, אבל יש גם קצת יותר אחורה, אבל זה מעטים. אבל רוב התלונות הם בעצם בחזית של השדות. 

   -ונות על הריח, אנחנו נבדוקאנחנו נשים חיישן בשכונה, נשים חיישנים במט"ש, וכשיהיה את התל

 

 נשמע שתשימו חיישנים לא רק שם, אלא גם למשל במרכז העיר.  מר חיים גולדמן: 

 

   -נדרש על פיאיפה ש מר רזיאל אחרק: 

 

 ברחוב קרן היסוד פינת גולומב.  מר חיים גולדמן: 

 

 -חיים, איפה שנדרש על פי חוות הדעת מר רזיאל אחרק: 

 )מדברים יחד(  
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 נתתי לך את הכתובת שלי.  לא לדמן: מר חיים גו

 

 ממש קשה.  מר רזיאל אחרק: 

 

אם אתה רוצה אני אתן לך את הכתובת של מיכאל רייזמן, הוא גר יותר    אבל מר חיים גולדמן: 

 גבוה. 

 

 אתה לא יכול לתת לו את הכתובת שלי,...   מר מיכאל רייזמן: 

 

 בר הזה.  כמה שיותר מהר, כדי שאנחנו נוכל גם לתת... וגם להיות אחרי הד מר חיים ברוידא: 

 

לא    אז אני אבקש מכם, זה יקרה ככה כבוד ראש העיר. את החודש הזה אני  מר רזיאל אחרק: 

אעשה כלום, כי אני עסוק גם בתקציב, אני גם עסוק בתוכנית ההשקעות. אז החודש, אני אומר לכם  

לום, אנחנו נתחיל בטיפול, אני הולך להקים צוות היגוי בינואר של  מראש, בדצמבר אני לא אעשה כ

 חודשים יהיה לי מסקנות.  3-4יועצים בתחום, נקים צוות חשיבה. אני מעריך שתוך  

 

  -אז אני מבקשת להציג בפנינו  גב' שחר גלי:

 

 לגמרי.  מר רזיאל אחרק: 

 

 -את תכנית העבודה, לוחות זמנים  גב' שחר גלי:

 

 לא רק בפניכם, זה יהיה באתר.  מר רזיאל אחרק: 
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הצעה  גב' שחר גלי: זו  זאת  בכל  אבל  בעיה,  בחזרה   אין  זה  את  שתציגו  ביקשנו  לסדר, 

 לנבחרי הציבור.  

 

כנציגי ציבור אתם תקבלו את זה, אבל זה יפורסם באתר הדו"ח המלא, יהיה  חרק: מר רזיאל א

 כתוב מה נעשה, מה לא נעשה. 

 

 רזי תודה ושיהיה לך בהצלחה.  מר חיים ברוידא: 

 

... לבדוק יותר מהר. לצאת מתוך איזו הנחה והשערה שזה מהמט"ש. זה כדי  גב' רונית ויינטראוב: 

 לשלול על ההתחלה.  

 

 אני הייתי מבקש לתחום את הבדיקה בזמן.   מר חיים גולדמן: 

 

 סגור.  מר רזיאל אחרק: 

 

 חודשים עם מסקנות והמלצות.  3הוא אומר בינואר הקמת צוות,  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני מקווה שיהיה לי מסקנות.  מר רזיאל אחרק: 

 

 תגיש תכנית רזיאל בסדר?  אריאל הילדסהיימר:  מר

 

ן, כן, תכנית ותקציב, אני מאמין שאתם תשתתפו איתנו. אני לא רואה פה  כ מר רזיאל אחרק: 

 חבר מועצה שלא מצביע בעד, בתקציב. 
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 אתם תיקחו את זה על עצמכם, אל תדאג.   מר חיים ברוידא: 

 

 תודה רבה.  מר אריה מאור: 

 

 שיהיה לך בהצלחה.  תודה רבה רבה לכם. רזי   מר חיים ברוידא: 

 

 מצוין, יש פה הרבה תושבים שישמחו...   גב' שחר גלי:

 

 -זה מגיע אולי עד אליי ה מר אריה מאור: 

 

 אפילו.   גב' שחר גלי:

 

 אז צריך לבדוק.   מר אריה מאור: 

 

 כל תושב פה שמתלונן.    גב' שחר גלי:

 

 לעם ישראל.  תודה רבה. בשורות טובות  מר אריה מאור: 

 

 אמן.  מר חיים גולדמן: 

 

 בעד לקבל את ההצעה לסדר?  טוב, מי מר חיים ברוידא: 

 

 אלי אתה בעד.   מר אריאל הילדסהיימר:
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 :הצבעה

 17 –בעד 

 0 -נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

 .  מועצת העיר החליטה פה אחד לאשר את ההצעה לסדר בנושא מטרדי ריח ביוב בעיר רעננה

 

סיוע לעסקים  – 2023 –אישור חוק עזר לרעננה )שימור רחובות( )הוראת שעה( התשפ"ד  .3

 ע"י מתן פטור מאגרת העמדת כיסאות ושולחנות לצרכי בית קפה.   

 

רחובות  מר חיים ברוידא:  שימור  לרעננה  עזר  חוק  אישור  הבא.  לסעיף  עוברים  אנחנו  אוקיי, 

מאגרת העמדת כיסאות ושולחנות לצרכי   , סיוע לעסקים על ידי מתן פטור2023הוראת שעה התשפ"ד 

בשנים   קפה.  השלכות   אנחנו  2022בית  בגלל  וכיסאות,  שולחנות  מאגרת  לעסקים  פטור  אישרנו 

יודעים   וכפי שאנחנו  ברזל".  חווים תקופה קשה עקב מלחמת "חרבות  היום העסקים  גם  הקורונה. 

מחכה לנו מערכה ארוכה. אני בטוח שכולם רואים את החשיבות בעזרה לעסקים בתקופה הזו, ומתן  

הפטור מאגרה גם בגין השנה הקרובה. וזאת בהמשך וכחלק ממכלול של פעולות שמקדמת העירייה  

 לטובת העסקים בעיר. אני אבקש מתהילה היועצת המשפטית להסביר ולהתייחס. 

 

עו  אז באמת לאור המלחמה ומצב החירום בעורף, והעובדה שבעלי עסקים נפג עו"ד תהילה סובל: 

לצ שלהם  וייפגעו  וההכנסות  כלכלית,  עוד  בעצםערנו  אנחנו  לפטור   ירדו.  מציעים  עליהם  להקל  כדי 

. המשמעות 2024אותם, את בתי הקפה, לפטור אותם מאגרת העמדת שולחנות וכיסאות ביחס לשנת  

₪, ויש חוות דעת של גזבר העירייה, שהביטול של האגרה לא יפגע ביכולת של    40,000הכספית היא  
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 העירייה לממן את זה ממקורות אחרים.  

 

 זה הגיע בעקבות בקשה בפניות שהעירייה קיבלה מבעלי עסקים?  גב' ענבר הוכברג: 

 

 כן.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כמה?  גב' ענבר הוכברג: 

 

ראיתי   מר אריאל הילדסהיימר: זה    4אני  זה.  את  שאימצו  אחרות  רשויות  גם  היו  ברשתות,  פניות 

  -עזרה, עוד סיוע, זה לאבהחלט עוד 

 

 ? אנחנו חושבים שצריך לעזור להם בעניין הזה.  מה זה משנה ענבר כמה מר חיים ברוידא: 

 

 לא, לראות כמה יש צורך מהשטח שזה מגיע.   גב' ענבר הוכברג: 

 

אין אף אחד שלא יבקש דבר כזה מהסוג הזה. זה כמה מאות שקלים אומנם  מר חיים ברוידא: 

בשבילם, אבל אם זה עוזר להם אז אנחנו חייבים לדעתי לעזור להם, בטח בתקופה הזאת. כי בתקופה 

  -הזאתי

 

 אני... אף אחד לא מתכוון להיות רע,  מר מיכאל רייזמן: 

 

 רגע שנייה, רגע דקה.   מר חיים ברוידא: 

 

 בבקשה.  מר מיכאל רייזמן: 
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 לא מתאים לך.   : גב' דרורה כהן

 

 וב.  אתה תהיה ט מר חגי בורשטיין: 

 

 וא הטוב, אני יודע. יהיה הטוב, הטוב, ירשמו שאני רע, אבל ה מר מיכאל רייזמן: 

 

כספי  מר חיים ברוידא:  מעבירים  לא  האלה  בימים  רבים  עסקים  כזה.  דבר  לומר  רוצה  אני 

ארנונה אלינו, מכיוון שהם טוענים שמחכים לשיפוי מהעירייה, סליחה מהממשלה. וכל דבר כזה וכל  

סכום קטן שנכנס מקל עליהם, מבחינתנו זה ברכה. אני חושב שאנחנו צריכים את הדבר הזה, בכלל  

 לא לחשוב פעמיים, אלא לאשר אותו. בבקשה אם אתה רוצה להיות הרע, אז... 

 

 כן, אני רוצה להגיד משהו, אולי זה ישמע רע, אבל לדעתי זה טוב.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 ולי אל תגיד אם זה רע. תקופת מלחמה. אולי עדיף אל תגיד? א  מר אילן כהן:

 

 מר לי מה להגיד?  אתה או מר מיכאל רייזמן: 

 

מלחמה   מר אילן כהן: בשעת  עדיף  אולי  אמרתי  רע,  משהו  להגיד  רוצה  אתה  אמרת  אתה 

 בוא נגלה אחריות.  

 

ככה, אני חושב כמה דברים, קודם כל בתקופת הקורונה היה ברור ומובן למה  מר מיכאל רייזמן: 

אפשרות   לתת  הזה.  הדבר  את  לעשות  צורך  היה  ולכן  חברתי,  בריחוק  צורך  היה  זה,  את  עושים 

דקות שמנתוני   5אני חושב שאנחנו היום ממש לא נמצאים שמה. אמרת לפני  לאנשים לצאת החוצה.  
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כרטיסי אשראי, העיר רעננה היא פריחה במדינת ישראל. אז זה לא כל כך מסתדר לי עם הצורך הזה.  

  -חושב שעיר שנמצאת במצב כלכלי כל כך גרוע  אני לא

 

 ה לא גרוע. אצלך גרוע, העיר לא במצב גרוע.  ז מר חיים ברוידא: 

 

   -אני חושב שעיר שנמצאת במצב כלכלי כל כך גרוע מר מיכאל רייזמן: 

 

 הוא אומר בציניות, בציניות.    מר אלי אלוש:

 

לעירייה   אה מר מיכאל רייזמן:  שיש  כמה  בפלוס  לך  שיהיה  לי  תאמין  ואללה  ציניות.  זו  כן 

 במינוס. 

 

 בסדר גמור, אין בעיה, אין בעיה.  מר חיים ברוידא: 

 

 תאמין לי אתה מסודר לכל החיים.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אין בעיה.  מר חיים ברוידא: 

 

  -אני חושב שגוף שנמצא במצוקה כלכלית, לא יכול להיות מר מיכאל רייזמן: 

 

 א נמצא במצוקה כלכלית. ל מר חיים ברוידא: 

 

, סליחה רגע אחד, מה גם שאנחנו עומדים  נדבן. מה גם  לא יכול להיות פתאום מר מיכאל רייזמן: 

לפני בחירות, ואני חושב שלפני בחירות לעשות כזה דבר, מישהו יקרא לזה בכל מיני שמות. אני לא 
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 -אקרא את השמות, אני מקווה

 

 ...   מר אלי אלוש:

 

בתור  מר מיכאל רייזמן:  שלנו  נכון  לא  שזה  חושב  אני  דבר.  כזה  אמרתי  לא  אני  אמרת,  אתה 

נבחרי ציבור לעשות כזה דבר לחלק מהציבור, יש גם תושבים שנפגעו מכל מיני דברים, אף אחד לא  

 בא ומציע להם לוותר על איזה שהיא ארנונה מסוימת. ואני אומר שלדעתי אסור לאפשר את זה.  

 

החובות  קיי, אנחנו עוברים להצבעה. מי בעד אישור חוק עזר לרעננה שימור או מר חיים ברוידא: 

  -, מי בעד? מי נגד? אוקיי, אני שמח2023 –הוראת שעה תשפ"ד 

 

 רגע, מי נמנע?   : גב' דרורה כהן

 

עזר   מר חיים ברוידא:  חוק  את  מאשרת  העיר  מועצת  תודה.  אוקיי  נכון.  סליחה,  נמנע?  מי 

 לרעננה שימור רחובות הוראת שעה. 

 

 :הצבעה

 10 –בעד 

 3 -נגד 

 3 –נמנע 

 )רחמים שלום לא הצביע( 

 החלטה: 

את   לאשר  קולות  ברוב  החליטה  העיר  שעה( מועצת  )הוראת  רחובות(  )שימור  לרעננה  עזר  חוק 

  .2023 –התשפ"ד 
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אישור התקשרות חיונית של העירייה עם חברת החשמל בנוגע לחכירה במקרקעין,  .4

קה חלק מחל 6584ובגוש  98חלק מחלקה  6584ה חדרי טרנספורמציה בגוש המיועדים למבנ

 לפקודות העיריות.   188, בהתאם לסעיף 13

 

בנוגע   מר חיים ברוידא:  החשמל  חברת  עם  העירייה  של  חיונית  התקשרות  אישור  הבא  סעיף 

  6584ובגוש    98חלק מחלקה    6584לחכירה במקרקעין, המיועדים למבנה חדרי טרנספורמציה בגוש  

מחלקה   לסעיף  12חלק  בהתאם  מתהילה    188,  הזה  במקרה  גם  אבקש  אני  העיריות.  לפקודות 

 להסביר. 

 

לחוזה  עו"ד תהילה סובל:  החשמל,  חברת  עם  להתקשרות  המועצה  של  אישור  בעצם  כאן  יש 

. זה בעצם החדרים שמאפשרים את ההולכה של 2012-חדרי טרפו, חדרי טרנספורמציה ב 2חכירה של 

רת חשמל משלמת לנו  מ"ר. ובעצם חב   50-60חדרים, כל אחד מתחת גודל של    2לשכונה. זה    החשמל

במתקן   שמדובר  בגלל  ממכרז  פטור  יש  הקרקע.  רכיב  על  וגם  המבנה,  של  הבנייה  רכיב  על  לעירייה 

 להולכת חשמל. וזה משהו שאנחנו עושים בשגרה, כבר עשינו אותו כמה וכמה פעמים חוזים גנרים.  

 

   -מה הסמיכות שלו לבתי מגורים? בדקו את ההשלכות שיש לטרנספורמציה מר חגי בורשטיין: 

 

 זה משהו מן הסתם שנבדק על ידי הגורמים המקצועיים.  עו"ד תהילה סובל: 

 

   -לא יודע, תשמעו מר חגי בורשטיין: 

 

  -זה משהו שנעשה כדי לאפשר עו"ד תהילה סובל: 
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 שמל? איזה גורמים? חברת ח מר חגי בורשטיין: 

 

   -חיים מהנדס העיר מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני לא שמעתי את השאלה.  מר חיים מלמן:

 

  -חדרי טרנספורמציה בשכונת מר אריאל הילדסהיימר:

 

זה  מר חגי בורשטיין:  נבנה?  איזה  חדרים.  מכאלה  וחשמלית  מגנטית  נושא...  של  בעיה  שם  יש 

 צמוד לבתי מגורים?  

 

טרנספורמצי מר חיים מלמן: פתוחים    ה חדרי  בשטחים  נמצאים  עליהם,  מדברת  שתהילה 

ואגיד,   אציין  רק  אני  הזו.  השכונה  לתוך  חשמל  לספק  באמת  ואמורים  המגורים,  ממבני  בריחוק 

מטר   5-ל  3שבחלק גדול ממבני המגורים במדינת ישראל נמצאים חדרי טרנספורמציה, במרחק בין  

ר מזה, גם חברת חשמל בעתיד יחויבו כל בניין חדש  ממגורים, ומאפשרים את הדבר הזה. עכשיו יות

  -מל בגלל הגדילה המשמעותית בצריכות החשמללשים בו חדר חש

 

 זה מדובר על בתים גבוהים מאוד.  מר חגי בורשטיין: 

 

לא   מר חיים מלמן: לנו  יש  עירונית,  בהתחדשות  ברעננה  גם  מאוד.  גבוהים  לא  לא,  לא,  לא, 

 מעט בניינים שיש בהם חדרי טרנספורמציה.  

 

   -הנקודה היא, מי נתן את האישורים מבחינה מר חגי בורשטיין: 
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 הם מקבלים היתר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 רגע, מר חגי בורשטיין: 

 

 היתר בוועדה, היתר לכל דבר ועניין.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

ויש תקנות הקרינה.  ... היתר בנייה. במסגרת היתר הבנייה יש תקנות החשמל   מר חיים מלמן:

 אישור של חברת חשמל, ועובדים לפי התקן.  הדבר הזה עובר גם במשרד לאיכות הסביבה, וגם 

 

 הם רושמים הערת אזהרה?   מר אלי אלוש:

 

 והחדרים ממוקמים בשצ"פים, הם תת קרקעיים.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בעצם חוכרים, זה חוזה חכירה.  עו"ד תהילה סובל: 

 

דרישות  מר אריאל הילדסהיימר: כל  פי  על  ותוכננו  קרקעיים,  תת  והם  בשצ"פים  ממוקמים  הם  חגי, 

 החוק. 

 

 זו לא פעם ראשונה שאנחנו עושים את הדברים האלה.  מר חיים ברוידא: 

 

 בסדר, זה לא אומר, זה לא אומר שום דבר.   מר חגי בורשטיין: 

 

 וועדה? דבי?  תהילה זה עבר ברשות רישוי או ב גב' רונית ויינטראוב: 
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 )מדברים יחד(  

 

מסעיף מר חיים מלמן: חלק  זה  ככול   261  לדעתי  מהיתר,  פטור  של  ובנייה  תכנון  לחוק  )ד( 

אני   אבל  במסגרת...  זה  זכרוני  למיטב  תשתיות...,  שעושים  כמו  כאלה  דברים  מאוד  הרבה  שבונים 

 אבדוק לכם. 

 

   -אז זה לא עבר גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני לא יודע להגיד לך, אני אבדוק את זה.   מר חיים מלמן:

 

 אז באיזה ערוץ איכות הסביבה מעורבת בכזה דבר?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה חלק מההליך.   מר חיים מלמן:

 

 כי בדרך כלל יושב בוועדה נציג או משהו, אז זה הליך שמעבירים לחתימות?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כן.  מר חיים מלמן:

 

 הבנתי.  ת ויינטראוב: גב' רוני

 

  -ום עליויש דף שכל אחד צריך לחת  מר חיים ברוידא: 

 

 אני מכירה את זה.   גב' רונית ויינטראוב: 
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עם   מר חיים ברוידא:  העירייה  של  חיונית  התקשרות  אישור  בעד  מי  להצבעה.  עובר  אני  טוב, 

בגוש   טרנספורמציה  חדרי  למבנה  המיועדים  במקרקעין,  לחכירה  בנוגע  החשמל  חלק    6584חברת 

לפקודת העיריות? מי בעד? מי נגד? מי   188, בהתאם לסעיף  13חלק מחלקה    6584, ובגוש  98מחלקה  

 נמנע? פה אחד.  

 

 :הצבעה

 17 –בעד 

 0 -נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

בנוגע   החשמל  חברת  עם  העירייה  של  חיונית  התקשרות  לאשר  אחד  פה  החליטה  העיר  מועצת 

 6584ובגוש    98חלק מחלקה    6584דים למבנה חדרי טרנספורמציה בגוש  לחכירה במקרקעין, המיוע

 . לפקודות העיריות 188, בהתאם לסעיף 13חלק מחלקה 

 

 . 2022 –אישור המשך פעולה לפי חוק עזר לרעננה )פינוי פסולת( התשפ"ב  .5

 

עזר מר חיים ברוידא:  חוק  לפי  פעולה  המשך  אישור  הבא.  לסעיף  עוברים  פינוי    אנחנו  לרעננה 

 , תהילה בבקשה.  2022 –פסולת התשפ"ב 

 

מדובר, אני קצת אתן סקירה על החוק הזה. זה חוק עזר שעבר אישור מועצה   עו"ד תהילה סובל: 

. בעצם זה חוק שמסדיר את כל הנושא של פינוי אשפה שהיא אשפה עודפת  2022ופורסם בספטמבר  

ה של  מהייצור  חלק  היא  הפסולת  ששמה  עסק  מבתי  להיות  ממפעלים  אמור  לא  זה  ובעצם  עסק. 

ל העסק אמור לשאת באיזה שהיא אגרה, באיזה שהוא היטל, מגולגל על הקופה הציבורית, אלא בע

איכות   ומשרד  הפנים  לפי תחשיב, שמשרד  נקבע  זה  וכמובן  לפנות את הפסולת העודפת הזאת.  כדי 
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אומרת  זאת  בזמן.  מוגבל  הוא  בגבייה,  שמתעסק  עזר  חוק  גבייה,  חוק  כל  כמו  לנו.  מאשר  הסביבה 

בסעיף   כולל  החוק  אצלנו  מחדש.  הגבייה  את  לאשר  צריכים  שנים  לכמה  שבא    21אחת  סעיף  שלו 

מ שהחל  העירייה    1/1/2024-ואומר  מועצת  של  אישור  טעונה  היא  הזה,  החוק  מכוח  אגרה  הטלת 

ג'יגה ואישור משרד הפנים. שזה אומר בעצם לפנות, לעשות את כל המסלול של תחשיב, של חב רת 

אחר כך, זה תהליך מאוד מאוד ארוך. ושל משרד הפנים ומשרד לאיכות הסביבה, ולאשר אותו ורק  

בעצם אנחנו כאן מבקשים היום לאור העובדה שהגבייה מכוח החוק הזה החלה ממש לא מזמן, רק  

, ואין לנו עוד ממש פרספקטיבה של שנה שלמה איך אמורה להיראות הגבייה הזאת. וגם 2023במרץ  

העובדה שאנחנו נמצאים במלחמה ומשרדי הממשלה כרגע עסוקים בדברים חשובים יותר. וכדי לא  

מכוח  הגבייה  את  אחת  בשנה  להאריך  בעצם  מבקשים  אנחנו  התחלנו,  שכבר  הגבייה  ברצף  לפגוע 

, כבר אז נציג את כל התחשיב שצריך שאמור להיות מאושר כמו שאמרתי  2025החוק הזה, ולקראת  

האפשרות לעשות כזה    רולינג עם משרד הפנים, שאלנו אותם על-עשינו פרהמשרד הממשלה.    2על ידי  

דבר, והם אישרו לנו בכפוף לזה שזה יעבור אישור מועצה, זה משהו שהוא מקובל במיוחד בעת הזו. 

 וזו בעצם הבקשה.  

 

רולינג? יש אישור כזה של משרד הפנים כמו שאת אומרת כתוב  -מה זה פרה גב' רונית ויינטראוב: 

   -והכול? אנחנו יכולים

 

 בטח חוק העזר...   מר אריאל הילדסהיימר:

 

עוקף  גב' רונית ויינטראוב:  שהוא  משהו  בעצם  על  להצביע  כרגע  יכולים  אנחנו  סליחה,  סליחה, 

   -אישור משרדי ממשלה, בלי שיש לנו אסמכתא

 

   -זה לא עוקף. הסעיף עו"ד תהילה סובל: 
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פרה : גב' רונית ויינטראוב שהוא  איזה  שיש  תהילה,  אומרת  את  מה  מבינה  אני  יש  רולינג-תראי   ,

   -דיבור יש הכול

 

בסעיף   עו"ד תהילה סובל:  שאמרתי.  כמו  עצמו  החוק  מכוח  זה  לא,  מה  21לא,  שהחל  -כתוב 

הגביה מכוח החוק הזה טעונה אישור של המועצה ומשרד הפנים. ובעצם אנחנו מבקשים   1/1/2024

לאור כל הנסיבות שנמצאות סביבנו, שאי אפשר להתעלם מהן. אנחנו בעצם מבקשים, אנחנו פונים  

לאינסטנציה שהסעיף מזכיר, שזה מועצת העיר, שזה אתם. כמובן בכפוף לזה שאתם תאשרו גם נפנה  

ברצף   לפגוע  לא  כדי  גבייה,  אותה  של  הארכה  מבקשים  אנחנו  בעצם  מולו.  ונאשר  הפנים  למשרד 

 הגבייה שכבר התחלנו.  

 

   -פניםזאת אומרת חוק העזר אושר על ידי משרד ה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ברור.  עו"ד תהילה סובל: 

 

זה   מר אריאל הילדסהיימר: הארכה  מבקשים  רק  ואנחנו  העיר,  מועצת  ידי  גם   WIN-WINועל 

 לעסקים וגם לעירייה.  

 

אישור   גב' רונית ויינטראוב:  את  קודם  לעבור  חייבים  יאשר  הפנים  שמשרד  כדי  אומרת  זאת 

 המועצה? 

 

 בהחלט, בהחלט.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 כאילו זה מה שכתוב?   גב' רונית ויינטראוב: 
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 בוודאי וגם משרד הפנים כתב את זה.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 טוב, אנחנו עוברים להצבעה.  מר חיים ברוידא: 

 

 טוקול, בסדר? אז רק תצרפו את מה שמשרד הפנים כתב לפרו גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אין בעיה.  עו"ד תהילה סובל: 

 

מי בעד אישור המשך הטלת אגרה לפי חוק עזר לרעננה פינוי פסולת התשפ"ב   מר חיים ברוידא: 

 , בכפוף לאישור שר הפנים.  1/1/2025-לשנה אחת נוספת עד ה 2022 –

 

 זה לבעלי עסקים, בעלי מפעלים.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 מי בעד? מי נגד? אין נגד. יש נמנעים? אין נמנעים? אושר.  מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

 16 –בעד 

 0 -נגד 

 0 –נמנע 

 )מיכאל רייזמן לא הצביע( 

 החלטה: 

לפי  המשך  החליטה לאשר  מועצת העיר   )פינוי פסולת( התשפ"ב  הטלת אגרה  לרעננה  עזר   –חוק 

 .  , בכפוף לאישור משרד הפנים1/1/2025לשנה אחת נוספת עד  2022
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קע קושי בגיוס כח אדם , על ר70אישור קליטה והארכת שירות של תומכי הוראה מעל גיל  .6

 . 4/2014כמפורט בחומר המצ"ב ובהתאם לחוזר מנכ"ל משרד הפנים 

 

אני עובר לסעיף הבא, אישור קליטה והארכת שירות של תומכי הוראה מעל  מר חיים ברוידא: 

, על רקע קושי בגיוס כוח אדם כמפורט בחומר המצ"ב, ובהתאם לחוזר מנכ"ל משרד הפנים  70גיל  

 . אני אבקש ממנכ"ל העירייה להתייחס, אריאל בבקשה.  2014מאפריל 

 

הפנים   מר אריאל הילדסהיימר:  משרד  מנכ"ל  חוזר  לפי  בעצם  להמלצות   4/2014אז  בהתאם 

ת של  העסקה  את  להאריך  מבקשים  אנחנו  מראש.  החומרים  את  לכם  שלחנו  שירות  ומכי  ועדת 

 ההוראה שנמצאים בחומר שנשלח. 

 

 בדים מדובר?  על כמה עו  : גב' דרורה כהן

 

 . 8 : מר אריאל הילדסהיימר

 

 במה הם תומכים?   מר חיים גולדמן: 

 

 מורים שונים.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 תומכים סך הכל.   8 : מר אריאל הילדסהיימר

 

  -רשום תפקיד עו"ד תהילה סובל: 
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  -חלקן סייעות משלבות, חלקן : מר אריאל הילדסהיימר

 

 יש את זה בחומרים.   מר ניר קריסטל: 

 

 מורות בתגבור, חלקן סייעות בגני ילדים.   : מר אריאל הילדסהיימר

 

שאותם  מר מיכאל רייזמן:  בגלל  אותם  מקבלים  ולא  הזאתי,  העבודה  את  שרוצים  אנשים  אין 

 אנשים מקבלים את העבודה הזאת? 

 

גיוס  ח : מר אריאל הילדסהיימר מצוקת  יש  עוד,  והיו  הלוואי  סייעות.  גיוס  מצוקת  יש  לילה, 

 ייעות בכל הארץ.  ס

 

 גרות.  ותדע לך שהם הכי איכותיות, המבו  : גב' דרורה כהן

 

 חודשים.   3יש, באו אליכם ואמרתם עוד  מר רחמים שלום: 

 

 איכות לא קשורה...  גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד( 

 

 חודשים יעשו ועדה.   3באו חיילות ואמרו עוד  מר רחמים שלום: 

 

  -אין לי מושג : מר אריאל הילדסהיימר
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 תשאל את היועצת המשפטית מה היא אמרה.   מר רחמים שלום: 

 

 זה בסדר גמור, תאמין לי מביאים את הניסיון מביאים את הכול, זה בסדר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה לא קשור, אבל...   מר רחמים שלום: 

 

  -אבל צריך לקבל כמה שאפשר לבדוק רונית ויינטראוב:  גב'

 

גיל   רוידא: מר חיים ב , על רקע  70טוב, מי בעד קליטת והארכת שירות של תומכי הוראה מעל 

 קושי בגיוס כוח אדם כמפורט בחומר המצ"ב,  

 

 וגם בגלל שהם טובות לא פחות.   : גב' דרורה כהן

 

 . מי בעד? מי נגד? מי נמנע?  2014ובהתאם לחוזר מנכ"ל משרד הפנים מאפריל  מר חיים ברוידא: 

 

 רחמים מה לרשום?   : מר אריאל הילדסהיימר

 

 בעד.  מר רחמים שלום: 

 

 אוקיי, אני נועל את ישיבת מועצת העיר שמן המניין.   מר חיים ברוידא: 
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 :הצבעה

 17 –בעד 

 0 -נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

, על רקע 70ה והארכת שירות של תומכי הוראה מעל גיל  קליט  לאשרמועצת העיר החליטה פה אחד  

 . 4/2014כח אדם כמפורט בחומר המצ"ב ובהתאם לחוזר מנכ"ל משרד הפנים קושי בגיוס 

 

  

 

          

  ______________________           ______________________ 

 מר אריאל הילדסהיימר                מר חיים ברוידא                       

 מנכ"ל העירייה                    ראש העיר                


